
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 23-11-20

Protokoll 23-08

Styrelsemötesprotokoll 2023-11-20

Närvarande

Axel Legelius (AL), William Lindell (WL), Gustaf Björling (GB), Samuel Mattsson Nilsson (SMN), Boel

Petrén (BP), Ebba Ugander (EU), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN)

Frånvarande

Max Östlund (MÖ), Alice Karlsson (AK), Karl Bellander (KB)

Åhörare

Anton Nyman (AN), Joachim Storm (JS), Tilda Sandberg (TS)

Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18:15

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Boel Petrén till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade ej beslutanderätt.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Det finns inga protokoll att lägga till handlingarna

§8 Utvärdering Fortbildning

Den 15/11 hade vi en fortbildning i psykisk ohälsa. Den tog plats i kapellet i Tibble kyrka. Prästen

Anna Maniez höll i fortbildningen. Anna pratade om bemötande med psykisk ohälsa och utförde även

några övningar. Det höll på i ca 2 timmar. AL tycker att det var bra och bra stämning. Det var totalt 27

deltagare, vilket var mer än förväntat, och det var många nykonfirmerade som också verkade ha kul.

JS tyckte att det var spännande och intressant. Vi köpte pizza och läsk till middag. Vi spenderade 1177

kronor och budgeten var 1500 kr. AJ tyckte också att det var bra och lärorikt.

§9 Utvärdering Midnattsvolleyn

18/11 var det Midnattsvolleyboll. Det var 16 deltagare varav 11 som spelade från Täbys lag. Det var på

Stora Mossens IP i Bromma och det var Västerleds församling som höll i det. Vi hade jultema och vi

hade julgran med oss och utklädnad, bland annat dinosaurie-dräkterna och även en trumma. AL

tyckte att vi hade bra stämning. Det började med mässa.

Ebba Ugander ansluter till mötet 18.26.

I de första deltävlingarna så vann Täby mot BEA Enskede-Årsta, Sundbyberg och Värmdö. Sen

förlorade vi mot Vaxholm. I åttondelsfinalen vann vi mot Farsta. I kvartsfinalen vann vi mot Solna lag

1. I semifinalen åkte vi tyvärr ut mot Solna lag 2. Under denna match fick även DN en axelskada.

AL tyckte att vi hade bra laganda.

SMN och TS ansluter till mötet 18.34

Vi har nu en beslutanderätt på 6 personer.

§10 Julbasar

3/12 är det en julbasar som anordnas av Täby församling i Tibble kyrka till fördel för Act Svenska

Kyrkan. De har frågat oss om vi vill vara med och de föreslog att vi kan stå med ett chokladhjul. Detta

planerar styrelsen att göra.

§11 Jul-SKUL

Den 8-10/12 är det Jul-SKUL. Vi behöver marknadsföra mer! Hittills har vi ganska många

nykonfirmerade. 20 anmälningar än så länge. Vi stänger anmälan 30/11. AN ska prata med

präster om någon vill åka med. Anton Nyman åker med som säkerhetsansvarig.
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§12 Medlemsregistrering

SMN säger att det är några medlemmar kvar att registrera och även många där något saknas på

blanketten eller där handstilen är för otydlig vilket gör att de inte kan registreras. Nu har vi 506

registrerade medlemmar. AL ska läsa upp alla som inte har förnyat sitt medlemskap så får alla ansvar

att kontakta de personer vi känner.

§13 Årsmöte

9-11/2 är det årsmötesläger ute på Karlberg. AL påpekar att alla i styrelsen förväntas vara där och att

det därför måste prioriteras. Kommunikatörerna ska se till att marknadsföra det bra så att många

andra också följer med.

§14 Verksamhetsgrupperna

i. Musikgruppen

MÖ är med på telefon.

MÖ tycker att vi inte haft jättebra engagemang på sistone och att det inte är så många i gruppen som

faktiskt spelar, vilket MÖ inte tycker är bra. Jam-dagen har varit efterfrågad men inte så många kom.

Ett grundläggande problem är att församlingen fortfarande inte har löst ett nytt slutsteg vilket gör att

det inte går att spela bas eller ha flera inkopplade gitarrer.

ii. Mediagruppen

Mediagruppen ska fixa minst en till talkshow före årsmötet. Vi har fått 100 följare på TikTok. Krist1

släpper snart en ny musikvideo.

Mötet ajourneras till 19.10.

WL ansluter till mötet 19.11

Mötet har nu beslutande rätt på 7 personer.

Mötet återupptas kl 19.12

iii. SKUffégruppen

WL säger att det rullar in medlemmar i SKUffégruppen. Vi har även fått tillbaka cafeterian för skuffét.

WL tycker att det redan känns bättre med stämningen. Som det ser ut nu har vi inte fått något nytt

skåp där vi kan ha varorna och förvarar dem därför fortsatt på kontoret. AN ska ta upp den

diskussionen med relevanta församlingsanställda. WL och KB ska se över priserna i SKUffét och ta

fram ett förslag på en ny prislista som är justerad efter inflation och inköpspris. Vi måste även göra ett

till inköp före jul. WL ska försöka åka innan torsdag och köpa in. AL tycker att det är värt att lägga

pengar på skuffét eftersom att det lockar många att komma dit. Halloween-skuffé var den 26/10. WL

tycker att det var bra dekorerat. Vi beslutade i styrelse-chatten att lägga en budget på 1000 kr. Vi

gjorde också en tävling där man skulle hitta spöken och vinnaren fick 20 kr i skuffét. Vi kommer att ha

Julskuffé den 14/12, vilket också är sista mässan för terminen . WL säger att vi ska planera i tid så att

det bli bra. Vi kan fixa luciatåg, pynta julgran, julklappsspel. Vi kan även ha lotter med ett pris.

En lott per köp. Vi har 2400 kr kvar i budget för skufféverksamhet. WL ska försöka planera ett

skuffémöte.
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Styrelsen beslutade

att sätta en budget på 2000 kr till Julskuffé.

§15 Escape Room

AL har inte bokat något sedan förra mötet. Han påpekar att det kommer att vara dyrt och inte så

många som kan vara med. AL tycker inte att det är en bra idé. BP föreslår att skippa escape room nu

och eventuellt arrangera en till aktivitet i början på nästa år. Vi skjuter upp frågan till nästa möte.

Styrelsen beslutade

att inte anordna Escape Room.

§16 Ekonomi

I år har vi haft lite problem med ekonomin. Det beror på att vi fick mindre bidrag än vad vi hade

räknat med 2022. Tidigare år har vi ofta gått mycket plus, särskilt under pandemin vilket gjorde att vi

tillfälligt sänkte vårt bidrag år 2021. 2022 gjordes det en tre-årsplan för hur mycket bidrag vi ville ha

från församlingen för att reducera vårt överskott till en bra nivå. Tre-årsplanen hade räknat med att vi

under 2022 skulle återgå till 200 000 vilket skapade problem när så inte var fallet och vårt överskott

har minskat i snabbare takt än vad vi hade räknat med. Vi har då bett om ett tilläggsanslag i år men vi

har inte fått besked ännu om vi kommer få det. Om vi inte får det så räknar KB med att vi i början av

nästa år riskerar att hamna nära eller under 0 på banken förutsatt att vi följer budget och om vi får

det så kommer vi att ligga på ungefär 35 000 plus, vilket gör att vi klarar oss till nästa år. Dock kommer

vi behöva fråga om mer pengar till nästa år eftersom att våra redan höga utgifter beräknas öka till

följd av exempelvis inflation och återkomsten av årsmötesläger och äldre-SKUL. AL ska prata mer med

Marie-Louise om vårt tilläggsanslag. Vi kan även behöva göra vissa nedskärningar i nästa års budget.

AL berättar att vi under ett antal år har haft ett sparkonto hos SEB trots att vi har vårt huvudkonto hos

Nordea. På sparkontot har det legat runt 5000 kr. Eftersom det är en separat bank har ingen de

senaste åren försökt få tillgång till det utan det har varit orört. De senaste åren har kontot inte

genererat några ränteintäkter, men 2022 tjänade vi 6,80 kr. Under 2023 när det har varit höga räntor

har ränteintäkterna gått upp, men det är fortfarande väldigt små summor. Under 2023 har SEB även

börjat ta betalt för att skicka ut kontoutdrag vilket vi behöver för att kunna redovisa våra

ränteintäkter. Denna kostnad har nu börjat överstiga ränteintäkterna så kontot kostar mest pengar.

AL, KB och WL har under sina år med ekonomiarbetet inte sett särskilt mycket nytta med kontot

eftersom att det är för lite pengar för att generera vinst och det finns på en annan bank. I samråd

med KB beslutade firmatecknare AL och BP att avsluta kontot och pengarna från det har nu överförts

till vårt plusgirokonto hos Nordea. KB anser däremot att det kan vara bra att få ränta på de pengar vi

har och ska därför undersöka möjligheten att öppna upp ett nytt sparkonto hos Nordea som då blir

mer praktiskt och kan ha större summor.

§17 Övrigt

AN berättar om en träff den 30/11 med ledarinfo. Församlingen kommer att prata om läger för

sommaren samt vilka gruppledningar som kommer åka på respektive läger. De kommer även att

prata om den nya lägergården, Finnåker.
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§18 Mötets avslutande

Mötet avslutas 19.43

5



Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 23-11-20

Protokoll 23-08
Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Axel Legelius

Mötesordförande

__________________________

Boel Petrén

Justerare

__________________________

Alexandra Jirvall

Sekreterare
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